



1. 澳門青少年網球積分系統

單打

項目 \ 輪次	冠軍	亞軍	四強	八強	十六強	三十二強
青少年盃賽	1000	600	400	300	200	100
青少年錦標賽	700	400	200	150	100	50
青少年系列賽 I II	300	200	150	100	50	20

雙打

項目 \ 輪次	冠軍	亞軍	四強	八強	十六強	三十二強
青少年盃賽	750	450	300	200	150	100
青少年錦標賽	450	300	200	150	100	50
青少年系列賽 I II	250	150	100	80	50	20

2. 計算方法

- 澳門青少年排名將根據以上 2025-2026 年度本地賽事個人所獲得的成績進行排名
- 小組循環賽未出線（即未進入第二階段淘汰賽）的運動員，將不會獲得相對應的積分
- 運動員參加中國網球協會主辦的青少年網球比賽，國際網聯和亞洲網聯主辦的青少年網球比賽的積分按照比例轉換成相應的澳門本地青少年積分
- 青少年積分排名於每月的 20 號更新，如球員獲得 CTJ、ATF、ITF 比賽的積分，請將比賽成績等憑證，以電郵方式發送至澳門網球總會郵箱 macautennis@gmail.com

具體分值如下：

賽事名稱	參加該賽事獲得的積分	換算本地青少年排名積分
CTJ 中國青少年網球巡迴賽	1	1
ATF 亞洲網球青少年巡迴賽	1	1
ITF 國際網球青少年巡迴賽	1	5

3. 退賽說明

- 如果運動員提前 24 小時書面通知錦標賽退出比賽或因身體原因退出比賽，將不會扣除排名分數。如屬身體狀況，必須在取消比賽日期起計 3 天內，提供醫生的醫學證明；
- 如果一名運動員在沒有提前 24 小時書面通知的情況下退出比賽，或者不是由於身體狀況，則只計算上一輪比賽的積分，作為他/她在比賽中的排名；
- 如果運動員在首輪比賽出現輪空，次輪比賽輸球或退出比賽，將不會獲得任何積分。

2026 Macau Junior Tennis Rankings



1. Macau Junior Tennis Points System

Singles

Event \ Round	W	R	SF	QF	R16	R32
Junior Open	1000	600	400	300	200	100
Junior Championship	700	400	200	150	100	50
Junior Series I II	300	200	150	100	50	20

Doubles

Event \ Round	W	R	SF	QF	R16	R32
Junior Open	750	450	300	200	150	100
Junior Championship	450	300	200	150	100	50
Junior Series I II	250	150	100	80	50	20

2. Calculation method

1. The ranking of Macao Junior will be based on the results obtained by individuals in the local events in 2024-2025

2. Athletes who have not qualified in the group round robin (that is, have not entered the second round of elimination) will not get corresponding points

3. The points of the athletes participating in the Junior tennis competition sponsored by the China Tennis Association and the Junior competition sponsored by the International Tennis Federation and the Asian Tennis Federation will be converted into the corresponding Macao local youth points in proportion

4. The points ranking will be updated on the 20th of each month. If the player has won the points of the CTJ, ATF, ITF competitions, please send the results and any other certificates to the Macau Tennis Association by email. macautennis@gmail.com

The specific scores are as follows:

Event Name	Points in this event	Conversion of local Junior ranking points
CTJ China Junior Tennis Tour	1	1
ATF Asian Tennis Junior Tour	1	1
ITF International Junior Tennis Tour	1	5

3. Retirement instructions

1. If the athlete informs the tournament in writing 24 hours in advance to withdraw from the competition or for physical

reasons, the ranking score will not be cancelled. If it is in a physical condition, it must be replaced 3 from the date of the cancellation of the competition and provide a medical certificate from a doctor;

2. If an athlete withdraws from the competition without 24 hours' written notice, or it is not due to physical condition, only the points of the previous round of competition will be calculated as his/her ranking in the competition;